
Styremøte teams 30/5-2023 

 

Til stede; Inge Korsmo, Anders Jakobsen, Øystein Nyhagen, Mats Aasheim, 
Monica Rosvoll, Bård Johan Furnes, Arnt Erik Aune 

 

 

13/2023 Bygging av storviltskiveplass 

Det jobbes med å lage storviltskiveplass på 100m. Det skal lages gulv mellom 
skivebu og gravbygg som skivestativene skal stå på. Vi plukker ned skivestativ 
fra skive 50 og nedover på 200m og gjenbruker dette. Vi har det meste av 
materiale til dette prosjektet, men må kjøpe bla noen nye gravbokser.  

Styret innvilger inntil kr 50 000 til dette prosjektet, og Øystein Nyhagen er 
ansvarlig. 

 

14/2023 Renovering av tak på skytterhuset 

Vi har via Forsvaret mottatt tilbud på renovering av taket på skytterhuset. 
Tilbudet er på kr 359 000. Denne kostnaden skal deles med Forsvaret, så vi 
setter av kr 200 000 til dette prosjektet. Forsvarsbygg skal ha ansvaret for 
dette prosjektet for oss. 

 

15/2023 Eventuelt 

- Forslag om å opprette ny Vipps. Da får vi muligheten til å legge inn 
handlekurv, noe som gjør det enklere å føre inntektene på riktig sted. I 
tillegg kan vi da også endre navn på Vippsen til Bodø Østre. I dag heter 
den Bestemorenga. 

Forslag vedtatt. 

- Forslag om å slå av bruk av skytekort på 100m og 200m. 

           Det vedtas å gjøre dette som ett prøveprosjekt for utesesongen 2023.  

           Evt oppladdede kort vil ikke bli refundert. 



- Neste styremøte mandag 19.juni. Frist for innkommende saker settes til 
16.juni 
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